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Skolebestyrelsesmøde 
 

Referat skolebestyrelsesmøde tirsdag d.03.10.2023 

Fraværende: Dennis og Bente 

 

 

 

• Godkendelse af referat 

Referatet blev godkendt. Punktet vil fremover udgå, har man bemærkninger til 

referatet, skal formanden have modtaget disse inden mødet. 

 

• Gennemgang af budget 

Ulla gennemgik kort budgettet. Den almene skole, fritid og Frederiksodde er 

ikke berørt så voldsomt, som først forslået. Gildende overgang bliver til ”Før – 

skole”, så alle kommende 0. årgangs elever begynder på samme tid. 2 

lukkeuger i sommerferien i fritid. Traniee - uddannelsen er sparet væk. 

§17 stk. 4 er kommet på budgettet: Udvalget skal komme med anbefalinger 

vedr. skolernes bygningsmasse, især i Kirstinebjerg. Der skal endnu engang 

kigges på, hvor Frederiksodde skolen være.  

 

• Kort fra SFR 

Der var på sidste SFR møde snak om budget 24. Samt en gennemgang af 

hvorfor der skal besparelser til, når kommunen har penge i kassen. 

  

• Kommende indskrivning 

Der er 111 børn der bor i vores distrikt. Nogen skal blive i børnehaven, nogen 

skal på andre skoler. Vi får også børn udefra. Vi ved endnu ikke om regeringen 

beslutter, at der max må være 26 elever i en 0. klasse.  

 

 

  



 

 

 

• Oplæg om søvn 

Ulla holdt et oplæg om søvn. 

Hvad skal vi arbejde med?? 

 

• Kort fra forældremøder 

Der havde på Krogsager været en snak om garderober, vi ser om der kan 

findes en løsning. Klager fra Krogsager over vores skolefoto. 

 

 

• Afgangsprøverne 

Ulla gennemgik afgangsprøverne fra juni 23. Vi ligger nummer 3 i kommunen, 

det er flot. Det er også super flot, at så mange elever afslutter afgangsprøverne 

på Bygaden. 

 

• Meddelelser 

Vi mangler suppleanter til skolebestyrelsen, en har meldt sig fra Højmosen. 

Ulla skriver ud. 

På næste møde skal vi snakke elevinddragelse, børnehaveklasser og 

overgangsgruppe. 

Der har været en episode på Bygaden, som har været i Fredericia dagblad, om 

en elev der gik ud foran en bil. Det var en voldsom oplevelse. 

Der er kommet ny praktikordning på læreruddannelsen. 

Der er to lærere på Bygaden der har fået nyt job. Vi har ansat en ny lærer der 

begynder efter efterårsferien. Der vil blive en ny fagfordeling på Bygaden. 

Bygaden får ny pedel den 1. november. 

Højmosen har ansat ny sekretær, Mette, som begynder den 1. november. 

 

 

 

 

   

 

Jesper Berggreen Lindholm 
Skolebestyrelsesformand  
  

Ulla Rasmussen  
Distriktsskoleleder  
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